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P R O T O K Ó Ł N R XL/ 2021 
z  Sesji Rady Gminy Kadzidło 

która odbyła się w dniu 22 października 2021 roku o godz. 900 
w lokalu Gminnej Biblioteki Publicznej w Kadzidle 

 
Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy – radna Barbara Bączek. 
Na stan rady (15 radnych), obecnych było 14 radnych.  
 
Porządek obrad sesji: 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Gminy. 
4. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
5. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kadzidło na lata 2021-2030; 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2021; 
c) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej. 

6. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
8. Sprawozdanie z wykonania Uchwał Rady Gminy Kadzidło za III kwartał 2021 roku. 
9. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia 24 września 

2021 roku w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp.zo.o                 
w Kadzidle w celu dokonania kontroli kompleksowej działalności Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kadzidle.   

10. Sprawy różne. 
11. Zakończenie obrad sesji. 

 
Pkt 1. 

 
 Przewodnicząca dokonała otwarcia obrad XL Sesji Rady Gminy w Kadzidle. 
Przywitała Wójta Pana Dariusza Łukaszewskiego, radnych oraz pracowników Urzędu Gminy.  
Przewodnicząca stwierdziła stan kworum, co pozwala na prawomocne obrady                                  
i podejmowanie uchwał w sprawach. 
Listę obecności radnych stanowi załączniki nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
Pkt 2. 

 
Następnie przewodnicząca zwróciła się do rady o zgłaszanie kandydatów                      

na sekretarza dzisiejszych obrad. 
Na sekretarza obrad przewodnicząca zgłosiła radną Justynę Martę Duszak, która wyraziła 
zgodę. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie, kto jest za tym, żeby na sekretarza 
dzisiejszych obrad wybrać radną Justynę Martę Duszak? 
Przewodnicząca dodała, że w związku z tym, że radni nie korzystają na sesji z urządzeń          
do głosowania, głosowanie będzie imiennie.  
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Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

nieobecny 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.         
Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania rada jednogłośnie wybrała                      
na sekretarza dzisiejszych obrad – radną Justynę Martę Duszak. 
 

Pkt 3. 
 

Przewodnicząca przystąpiła do kolejnego punktu porządku obrad sesji tj. przyjęcie 
protokołu z XXXIX Sesji Rady Gminy.  
Uwag do protokołu nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXXIX Sesji Rady 
Gminy Kadzidło. 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

nieobecny 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z XXXIX Sesji Rady Gminy został przyjęty 
jednogłośnie. 
 

Pkt 4. 
 

Porządek obrad sesji radni otrzymali.  
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Przewodnicząca wnioskowała za wprowadzeniem do porządku obrad pkt. 5d) tj. podjęcia 
uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad         
pkt. 5d) tj. podjęcia uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

nieobecny 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 – głosów „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania rada jednogłośnie opowiedziała 
się za wprowadzeniem do porządku obrad sesji punktu 5d) tj. uchwały w sprawie nabycia 
nieruchomości. 
Więcej uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
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Wobec powyższego przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad sesji został przyjęty bez 
uwag i rada na dzisiejszej sesji będzie obradować według niżej ustalonego porządku 
obrad:  
  

    1.  Otwarcie obrad. 
            2.  Wybór sekretarza obrad. 

3.   Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Gminy. 
4. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
5. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kadzidło na lata 2021-2030; 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2021; 
c) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej; 
d) w sprawie nabycia nieruchomości. 

6. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
8. Sprawozdanie z wykonania Uchwał Rady Gminy Kadzidło za III kwartał 

2021 roku. 
9. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia 24 

września 2021 roku w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
Sp.zo.o w Kadzidle w celu dokonania kontroli kompleksowej działalności 
Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kadzidle.   

10. Sprawy różne. 
11. Zakończenie obrad sesji. 

 
Pkt 5. 

 
Przewodnicząca przystąpiła do punktu 5, tj.  podjęcie uchwał: 
 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kadzidło na lata 2021-2030; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali.  
Przewodnicząca poinformowała, że wszystkie przedmiotowe uchwały zostały 

szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji budżetowej, które miało miejsce w dniu 
dzisiejszym. Przewodnicząca zapytała czy są pytania odnośnie powyższej uchwały? 

Głos zabrał wójt, który poinformował, że sesja ma charakter Sesji Nadzwyczajnej              
z powodu otrzymania przez Gminę środków na budowę żłobka i przedszkola w Kadzidle. 
Wójt podziękował za wsparcie finansowe Panu Marszałkowi oraz Ministrowi Finansów.  
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę           
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kadzidło na lata                
2021-2030. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

nieobecny 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr XL/348/2021 – zmieniająca uchwałę                 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kadzidło na lata                
2021-2030, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik 2  
do niniejszego protokołu. 
 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2021; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania 
odnośnie powyższej uchwały? 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2021. 
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Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

nieobecny 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr XL/349/2021 – w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2021, została przez radę podjęta jednogłośnie                  
w brzmieniu stanowiącym załącznik 3  do niniejszego protokołu. 
 

c) w  sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca dodała, że przejęcie gruntów 
następuje nieodpłatnie.  
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Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w  sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie nieruchomości gruntowej. 
 
 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

nieobecny 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
 

 
 Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr XL/350/2021 – w  sprawie wyrażenia zgody 
na nabycie nieruchomości gruntowej, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu 
stanowiącym załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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d) w  sprawie nabycia nieruchomości; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania 

odnośnie powyższej uchwały? 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w  sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie nieruchomości. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

nieobecny 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
 

 
 Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
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Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr XL/351/2021 – w  sprawie nabycia 
nieruchomości, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik 
nr 5 do niniejszego protokołu. 

Pkt 6. 
 

Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie międzysesyjnym radni otrzymali              
w materiałach na sesję. Wójt poinformował radnych, że w okresie międzysesyjnym                  
od 23 września 2021 roku zostało podjętych 8 zarządzeń, które radni otrzymali do zapoznania 
się w materiałach na sesję. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca stwierdziła, że sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie 
międzysesyjnym  zostało przez radę przyjęte w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 6                
do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 7. 
 

Informację Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym radni otrzymali w materiałach na sesję. 
Przewodnicząca poinformowała, że w okresie międzysesyjnym od 28 września 2021 roku 
Komisja Budżetu i Rozwoju Gminy odbyła dwa posiedzenia, na których opiniowała projekty 
uchwał, które zostały przekazane radnym do zapoznania się w materiałach na sesję.  
Informacja ta stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 8. 
 
Sprawozdanie z wykonania Uchwał Rady Gminy Kadzidło za III kwartał 2021 rok radni 
otrzymali w materiałach na sesję. Uwag nie zgłoszono. Informacja ta stanowi załącznik nr 8 
do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 9. 
 
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia 24 września 2021 
roku w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kadzidle  radni otrzymali          
w materiałach na sesję.  
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca stwierdziła, że sprawozdane zostało przez radę przyjęte w brzmieniu 
stanowiącym załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 10. 
 
Sprawy różne. 
 
1. Przewodnicząca Barbara Bączek w imieniu mieszkańców zapytała wójta o uchyloną 
uchwałę śmieciową z 2018 roku?  Wójt wyjaśnił, że uchwała została uchylona dnia 7 maja 
2019 roku, natomiast 12 sierpnia 2020 roku Gmina otrzymała prawomocny wyrok 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie uchylającą uchwałę Rady Gminy         
z 2017 roku. Rada Gminy podjęła wówczas uchwałę bardzo korzystną dla mieszkańców, 
która polegała na tym, że opłata za zagospodarowanie odpadami była od gospodarstwa 
domowego z podziałem na ilość osób w gospodarstwie. Uchwała została uchylona mimo, że 
do dziś w części samorządów takie uchwały funkcjonują. Wykonując wyrok Sądu 
Administracyjnego, Gmina musiała zmienić sposób naliczania, wybierając opłatę za odpady       
od gospodarstwa nie dzieląc na ilość osób. Jeśli chodzi o zwroty, to do urzędu wpływają 
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wnioski, które są weryfikowane indywidualnie. Osoby, które złożyły prawidłowe wnioski 
otrzymują zwroty, natomiast wnioski, niepoprawne są rozpatrywane negatywnie. Dwie, trzy 
osoby złożyły odwołanie do Kolegium Odwoławczego w Ostrołęce i do kolejnych instancji, 
w związku z tym czekamy na odpowiedź w celu podjęcia prawidłowych decyzji. Są to bardzo 
trudne sprawy, część samorządów uchyla się od wykonania tych wyroków, ponieważ 
stanowisko Izb Regionalnych i Rachunkowych jest kompletnie inne. Decydujemy o środkach 
budżetowych i trzeba mieć podstawę prawną oraz wyjaśnione orzecznictwo, które jest 
fragmentem porządku prawnego, żeby można było podjąć konkretne decyzje. Wójt zwrócił 
się do mieszkańców o umiar występowania o zwrot środków, ponieważ te środki poszły tylko 
i wyłącznie na odpady. Gmina de facto tych pieniędzy nie ma. Zwroty w skali budżetu mogą 
sięgnąć pół miliona złotych. Za te środki można wykonać wiele inwestycji wiejskich            
czy lokalnych. Pełne informacje zostaną przedstawione na stronie gminy po rozstrzygnięciach 
w Kolegium. W przeciągu kilku tygodniu sytuacja będzie wyjaśniona na poziomie odwołań, 
jesteśmy w procedurze wyjaśniającej i być może na początku roku na sesji styczniowej 
zostanie sprawa wyjaśniona. W przypadku dokonywania zwrotów,  zostaną one 
prawdopodobnie wygospodarowane z środków inwestycyjnych. Wyjęcie z systemu odpadów 
pół miliona złotych jest po prostu nie możliwe. Przetarg na zagospodarowanie odpadów został 
już rozstrzygnięty, natomiast przetarg na transport zostanie rozstrzygnięty w listopadzie 2021 
roku.  
 

Pkt 11. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji przewodnicząca dokonała zamknięcia 
obrad o godz. 915. Obrady trwały 15 minut. 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
 
Protokołowała:           Sekretarz obrad:  Przewodnicząca Rady Gminy 
 
Marta Ciak                          Justyna Marta Duszak  Barbara Bączek 
 
 


